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Z Á P I S N I C A 

zo 17. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 24.09.2024 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 14.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): Vážené poslankyne, 

Vážení poslanci,  vážená pani kontrolórka, pani prednostka, vážený pán Pusta, veliteľ Mestskej 

polície Košice, otváram 17. rokovanie miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh, ktoré 

bolo podľa  ustanovení § 13 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 15 ods. 2 písm. a) zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov za 

riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní na všetkých srdečne vítam, aj hostí.  Svoju účasť na 

dnešnom rokovaní vopred ospravedlnili poslanci: pán poslanec Tobák, pán poslanec Knap,  pán 

poslanec Breicha, pani poslankyňa Ivančová.  Prv, ako začneme rokovať, žiadam Vás, aby ste sa 

prezentovali zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením 

ľubovoľného  tlačidla potvrdili svoju prítomnosť. Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa 

prezentácie na rokovaní prítomných 9 poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Vážené poslankyne, vážení poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem 

zamestnankyňu mestskej časti Košice-Juh pani Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice 

určujem poslancov pána poslanca Múdreho a pána poslanca Hlinku. Do návrhovej komisie, ktorá 

prednesie návrhy uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov: za predsedu pána 

poslanca Sušilu, za členov - pani poslankyňu Mackaničovú a pani poslankyňu Lévyovú.  Má niekto 

iné návrhy? Pokiaľ nie dávam hlasovať kto je za, aby členmi návrhovej komisie boli navrhnutí 

poslanci? Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie            

a schválenie programu zasadnutia  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

starostka: „Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej 

komisie bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia z dnešného rokovania miestneho 

zastupiteľstva. Vážené poslankyne, vážení poslanci, návrh dnešného programu rokovania je 

uvedený v pozvánke, ktorá vám bola elektronicky zaslaná spolu s informáciou o tom, že materiály 
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na rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom 

úložisku vytvorenom pre poslancov miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Teraz 

žiadam návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na 

webovom sídle mestskej časti, teda podľa pozvánky.“  

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu sedemnásteho zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Dávam hlasovať za program dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva nech sa páči hlasujte.“ 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2024 

4. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

konaného dňa 25.06.2024 

5. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 15. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 25.06.2024 

6. Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2024 

7. Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh k 30. 06. 2024 

8. Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh v roku 2024 

9. Zoznam realizovaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej 

časti Košice- Juh na rok 2024 k 30.6.2024 

10. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Občianskeho združenia USMEJ SA 

NA MŇA a ustanovenie jej podmienok 

11. Vyhodnotenie partnerskej spolupráce Mestskej časti Košice – Juh s XIII. obvodom mesta 

Budapešť za roky 2023-2024 

12. Informácie o realizácii projektu „Miestne občianske a preventívne služby v Mestskej časti 

Košice –  Juh“ od 01.04.2024 

13. Informácia o zmene č. 27, č. 28, č. 29 a č. 30 Organizačného poriadku Miestneho úradu 

Mestskej časti Košice – Juh 

14. Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za I. 

polrok 2024 

15. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

16. Diskusia 

17. Záver 
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Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia - 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: „Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol.“ Chcem sa opýtať, 

či niekto z poslancov má návrh na zmenu alebo doplnenie programu ? Pokiaľ nie, vážené 

poslankyne, vážení poslanci 2. bodom dnešného rokovania je Slovo pre verejnosť.“ 

K bodu č. 2: Slovo pre verejnosť 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „V tomto bode programu majú možnosť obyvatelia s trvalým pobytom v mestskej časti 

Košice-juh a fyzické osoby podnikatelia pôsobiaci na území mestskej časti a zástupcovia 

právnických osôb pôsobiacich na území mestskej časti vystúpiť na zasadnutí miestneho 

zastupiteľstva v rozsahu 5 minút. V zmysle rokovacieho poriadku celkové trvanie vystúpení 

obyvateľov v rámci slova pre verejnosť je 30 minút a časový limit na jedno vystúpenie je 5 minút 

s možnosťou jeho predloženia. O možnom predĺžení  rozhodnú poslanci na návrh predsedajúceho.  

Takže, nech sa páči, vyzývam záujemcu p. z Turgenevovej ulice, nech príde predniesť svoje 

pripomienky.  Ešte aby som doplnila, pripomienky sú k územnému plánu mesta Košice a 2. téma 

je vnútroblok Turgenevova - Lomonosovova. Nech sa páči.“ 

občan z Turgenevovej ulice: "Dobrý deň pani starostka, že mi dávate tú možnosť, ale si myslím, 

že tie moje témy, ktoré budem tu prezentovať si zaslúžila väčší časový priestor. Odhadujem tak na 

10 minút, čiže by som poprosil vás, aby ste dala možnosť alebo poprosím poslancov, aby bola 

daná možnosť mi aspoň tých 10 komunikovať a odovzdať tie informácie."  

starostka: "Po tých piatich minútach prednesiem návrh o predĺženie rozpravy, resp. komunikácie. 

Nech sa páči, máte slovo."  

občan z Turgenevovej ulice: „Ďakujem, vážená pani starostka, vážená pani prednostka, vážení 

prítomní. Pre tých, čo ma nepoznáte, som S. S., som občan mestskej časti prakticky od svojho 

narodenia dá sa povedať. Býval som tuná na južnej triede a bývam teraz na Turgenevovej ulici 

prakticky skoro teda ako skoro celý život, lebo som asi 3 roky býval na Kuzmányho a toho roku 

som mal 68 rokov, čiže myslím si, že ten verejný priestor atď. a tie dokonalosti a nedokonalosti a 

tie zmeny za tých 68 rokov som celkom slušne spoznal. Ale nechcem o tej histórii rozprávať a 

chcem rozprávať o témach, ktoré už aj v súčinnosti s komisiou výstavby, ktorej som členom ako 

neposlanec, tak v prvom rade by som sa chcel poďakovať pani starostke,  neprítomnému pánovi 

Knapovi, a ostatným, ktorí boli ochotní ma počúvať už od roku 2019 som predkladal nejaké témy 
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na stôl a neboli vyslyšané a veľmi sa teším tomu, že mali odvahu a začali riešiť tie nešťastné 

schody medzi garážami a sa podarili urobiť 2 schodiská. Tú diplomaciu, čo mám vedomosť, tak 

to robil p. Knap a tú zmluvu podpisovala pani starostka, takže ešte raz veľké ďakujem. Ďakujem, 

že aj tie témy, ktoré boli prezentované viackrát v minulosti aj bývalému vedeniu začínajú mať 

nejaké kontúry, tzn. tých 17 stanovíšť na Turgenevke  s nádobami na komunálny odpad, a bio 

odpad v danom čase, keď sa to, keď ma to doslovne iritovalo a som posúval tie témy na stôl, chvála 

bohu, že sa rozhodlo tak, ako sa rozhodlo, že budeme mať nejaké polopodzemné kontajneroviská 

v priestore na ulici 380 m dlhý, aj keď si myslím, že určite ešte jedno miesto by tam bolo pre tú 

vzdialenejšiu od môjho miesta bydliska od Turgenevovej 12 by bolo určite určite ešte jedno miesto 

pre ten blok 26 - 34. Takisto aj tá lávka, tá nešťastná lávka, kde už bola aj likvidovaná, kde už aj 

boli statické posudky, kde bola nacenená aj mestským zastupiteľstvom atď. hodnota rekonštrukcie 

400 000 €, jednoducho začala sa robiť nejaká drobná údržba. Komunikoval som asi 2-3 týždne 

dozadu s pánom V. na magistráte, ale už bola nejaká osveta robená aj s pánom P. a povedali mi 

nejaké informácie. Teší ma, že som bol pri tom, že som tieto veci začal otvárať a postupne začína 

realizovať sa.  Čiže vďaka, že podporujete tieto myšlienky, že ma počúvate a verím, že sa 

posunieme trošku ďalej a teraz k tej prvej téme, čo bola prezentovaná pani starostkou - návrh 

územného plánu.  Ja som sa tak nejak začal týmto návrhom územného plánu tak troška viac 

orientovať. Bol som niekedy v polovičke augusta počas tých horúcich dní bol som dokonca na 

nejakých besedách , ktoré Útvar hlavného architekta organizoval na meste na magistráte, niekedy 

koncom augusta bola téma udržateľnej mobility a keď som viac a viac študoval materiály, ktoré 

sú zverejnené na webe mesta Košice, tak som prišiel na to, že problému bezbariérovosti, či v 

písomnej forme, v písomnej podobe, resp. tej dokumentácie obrazovej, keď som našiel zo 136 

stránkového elaborátu dokumentu písomného, tak jednoducho, keď som našiel v dvoch 

odstavčekoch   nejakú náväznosť na bezbariérovosť, tak som bol milo prekvapený, že až v dvoch 

odstavčekoch."  

starostka: "Pane, môžem Vás poprosiť, máme 5 minút, takže tuná by som poprosila poslancov, 

že či si želajú ďalších 5 min., či vieme predĺžiť,  nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 3 

Číslo bodu: 2. 

Slovo pre verejnosť - Predlženie príspevku občana o 5 minút 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo 0, máte ďalších 5 minút, poprosím vás, aby sme sa dostali k 

meritu  veci. Ďakujem.“ 

občan: "Skúsim to skrátiť. Odprezentoval som túto svoju nespokojnosť na tej besede, beseda 

pokračovala aj tu na v rámci mestskej časti a informácia od p. J.  ako zástupcu hlavného architekta 
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ma jednoducho neuspokojila. Neuspokojila ma, pretože jak sú podrobne rozpísané témy cyklotrás, 

čo kvitujem, že sa takéto niečo ide v Košiciach robiť, zmysel to chápem, lebo som dopravák od 72 

roku, že čo je cieľom tých cyklotrasách atď., okrem zdravia, tak táto téma absolútne nie je riešená 

z hľadiska vo verejnom priestore, kde sú výškové rozdiely, kde sú schody, kde musia občania od 

vekovej kategórii neviem akej prekonávať tie výškové rozdiely. Keďže nebol som spokojný s 

reakciou pána J., tak uvítal by som do 30. 9. či z úrovne mestskej časti, resp. poslanci, skúste cez 

aplikáciu, ktorá je zverejnená na webe mesta Košice dať túto vecnú pripomienku, lebo „co není 

psáno, to není dáno“, tak to prezentoval pán J., keď hovoril a komentoval preložku trate atď. ,čiže 

tu je odo mňa prosba, výzva smerom k vám, či  zástupcom, teda profesionálnom alebo poslancom, 

aby sa tejto téme venovali do 30. 9. Druhá téma je vnútroblok. Vnútroblok, to je ďalšia moja 

srdcovka. Áno, bol som účastný koncom roku 20, keď bola zverejnená štúdia, pripomienkoval 

som. V podstate výsledok je katastrofálny rez v mojom ponímaní a nie som toho názoru len ja. Ja 

by som uvítal podporu, resp. reakciu zo strany mestskej časti s kritikou na niektoré detaily, ktoré 

súvisia s tým, čo vidíme v rámci toho, čo je teda hotové cez 800.000 EUR. Ja, ako občan mám to 

pred očami, som si porovnal dokumentáciu projektovú, ktorá je zverejnená na webe mesta Košice, 

porovnal som si niektoré detaily ako v rámci výslednej stavby a išlo sa do lacnejších prevedení, 

kde sú teraz problémy, vyplavené mlatové chodníky, kde mali tam byť štrkové chodníky a vedel 

by som o týchto detailoch hovoriť viacej. Čiže aj tu je asi potrebné a boli sme tam aj prítomní ako 

komisia koncom júna, väčšina z vás s ktorými som komunikoval boli tak isto proste negatívne 

naladení k tomuto výsledku a myslím si, že by mala byť reakcia zo strany mestskej časti smerom 

ku mestu Košice ako investorovi. A posledná téma, keď dovolíte, nebude to dlho, ja by som fakt 

poprosil, pretože začiatkom Vášho mandátu som Vám posunul nejaké informácie, výstupy, ktoré 

som obdržal oficiálne zo strany mesta, kde by sa dalo stavať k ďalším témam, ktoré súvisia s 

verejným priestorom. Ja prosím o zvolanie, žiadam o zvolanie okrúhleho stola tu na úrovni na 

úrovni mestskej časti s odbornými zamestnancami a uvítal by som osobnú prítomnosť  pri tomto 

okrúhlom stole, lebo poznám ten priestor poznám detaily poznám problémy a z hľadiska budúcej 

dopravy, proste dopravného zaťaženia v tomto priestore je potrebné začať systémovo riešiť, aby 

nedochádzalo k zahusteniu križovatiek, aby v obytných zónach nestáli nejaké dlhšie  fronty áut 

atd. to sú moje témy, ktoré som Vám teraz odprezentoval a prosím vás k tomu územného plánu 

vašu reakciu do 30. 9. pokiaľ rozhodnete v rámci tohto zasadnutia, bolo by super dal a tak isto k 

tým témam, ktoré som ešte ďalej rozprával. Ďakujem za vašu pozornosť a za Váš čas. Príjemné 

rokovanie." 

starostka: "Ďakujeme veľmi pekne, poprosím občana s číslom 2  z Holubyho ulice, aby prišiel 

predniesť svoj návrh, resp. svoje problémy." 

Občan z Holubyho ul.: "Pekný deň prajem, ďakujem za udelenie slova a za možnosť vystúpenia 

na tomto zasadnutí miestneho zastupiteľstva. Ja som si to pripravil písomne, aby  som s 

oboznamovaním problémov poslancov  neuletel vedľa tak, aby som sa držal hlavného merita veci. 

Vážená pani starostka, vážené poslankyne, vážení poslanci, dovoľte aby som Vás informoval 

o nelichotivej dopravnej situácií na  Holubyho ulici, kde meraniami úradu hygieny ( RUVZ Košice 
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) bolo potvrdené prekročenie hodnoty povolenej  dennej úrovne hluku o 10 DB. Magistrát mesta 

to rieši ale skôr nerieši 10 rokov. Myslím, že staro noví poslanci o tomto probléme obyvateľov  

vedia no v súčasností sa 1200 vozidiel denne zvýšil o ďalších 300 aut otvorením reštaurácie Hanoi 

Garden. Táto bola otvorená s enormnou  podporou magistrátu mesta Košice aj napriek našim 

protestom k používaniu nelegálneho vjazdu z Holubyho ulice cez chodník pre peších. K tomuto 

problému  pribudlo znovu  narúšanie nočného kľudu prejazdmi návesových súprav. V roku 2022 

sme uvedené riešili s fy Euro centrum a až po komunikácií s hlavným nájomníkom fy Heineken sa 

situácia zmenila a areál sa večer uzavrie a kamióny v noci nechodia a ani tam neparkujú. Ak príde 

neplánovane dodávateľ do reálu tak je pustený vjazdom z Južnej triedy. Túto situáciu s ukončením 

parkovania kamiónov tzv. pivárov,  ktorý ráno rozvážajú pivo okamžite využil pán riaditeľ  Ferony 

a poskytol im možnosť parkovania na parkovisku vedľa vlakovej vlečky. No to mu ale nestačilo a 

tak umožnil parkovanie kamiónov na parkovisku Ferony a tiež v areály Ferony a to tým, že ich 

vrátnik púšťa v nočných hodinách a  hliadka polície ich nemôže zachytiť. Mestská polícia aj keď 

príde včas po nahlásení porušenia dopravnej značky, nemôže kamionistu pokutovať nakoľko nemá 

dôkaz o príchode na parkovisko v nočných hodinách. Na kontrolu tachokotúčov nemajú právomoc 

a tak kamionista aj keď je pristihnutý, že narušil nočný kľud, porušil dopravnú značku  nie je 

pokutovaný. Pán riaditeľ Ferony si tu zriadil záchytné parkovisko pre kamióny. Za účelom riešenia 

tohto stavu sme sa obrátili na MČ Košice Juh, ktorá po zverejnení článku v Košice dnes sa obrátila 

na mestskú políciu a obvodné oddelenie PZ Košice juh s požiadavkou na vykonávanie kontrol 

v nočných hodinách od 22,00 do 5,00 hod. Nakoľko sa situácia nezlepšila a kamióny chodia 

naďalej  tak sme sa obrátili na pani starostku o uskutočnenie pracovného stretnutia s obyvateľmi 

Holubyho ulice. Stretnutie sa uskutočnilo 14.8.2024 . Predmetom rokovania bolo , zabezpečenie 

kúpy montáže a prevádzky kamery. Kamera pripojená na pult centrálnej ochrany mestskej polície  

zabezpečí dôkaz porušenia dopravných značiek a taktiež umožní dodržiavanie a zabezpečenie 

verejného poriadku na tejto ulici. Občania poukazujú na migrujúcich rómskych občanov, ktorí 

svojím správaním znepríjemňujú život tam bývajúcim občanom. Taktiež poukazujeme na 

vykradnutie dvoch rodinných domov, osobného auta a narušenie domovej slobody. Polícia pri 

týchto objasňovaní trestných činov sa obracala na obyvateľov, aby jej poskytli kamerové záznamy 

z rodinných domov. Čiže táto kamera bude slúžiť aj  pre potreby polície. Nakoľko k dnešnému dňu 

ani  po  6 týždňov nemáme informácie o možnosti zabezpečenia, finančného krytia a nutných 

povolení na montáž kamery, o výsledku oslovenia dopravného inšpektorátu k vykonávaniu 

a manažovanie ďalších kontrol na dodržiavanie dopravného značenia v nočných hodinách. 

Žiadame pani starostku o podanie informácie o stave riešenia. V zmysle uvedeného podávame 

návrh do zápisu: 1.„ MČ Košice Juh zabezpečí na Holubyho ulici dodávku a montáž kamerového 

systému s pripojením na pult centrálnej ochrany mestskej polície v termíne do 30.11.2024.“ 2. “ 

Žiadame MČ Košice Juh, aby v rámci pripomienok k územnému plánu ( 30.9.2024) zahrnuli aj 

spätne začlenenie rodinných domov na ľavej  strane Holubyho ulice do obytnej zóny“. 

starostka: Ďakujem veľmi pekne obidvom občanom. Začneme od občana číslo 1. V danej lokalite 

ako ste spomínali, majú sa vybudovať dva polozapustné kontajneroviská, lávka je momentálne v 

štádiu rekonštrukcie, tak pevne verím, že mestu Košice sa im podarí zrekonštruovať danú lávku. 
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Čo sa týka rekonštrukcie revitalizácie vnútrobloku, áno, máte problém, máte pravdu, že sú tam 

menšie nedostatky, tieto sme reklamovali a dali sme na to reklamačný protokol na mesto Košice. 

Aj mne tam chýbajú napr. zrekonštruované chodníky, ktoré neboli v projektovej dokumentácie, 

resp. nedali sa na to čerpať eurofondy, ďalej my tam chýba rekuperácia trávy, chýba mi tam ako 

hovoríte bezbariérovosť, zábradlie ale ako si spomíname, asi pred 2 mesiacmi v letných mesiacoch 

sme sa tam boli pozrieť z komisie výstavby, takže všetky tieto podnety máme zaznamenané a o 

všetkom vieme a bola by som veľmi rada, keby sa nám to podarilo v najbližších dvoch rokoch 

vybaviť a zrekonštruovať, opraviť, resp., aby aj mesto Košice dalo pomocnú ruku k dielu. Čo sa 

týka zrekonštruovania schodísk medzi garážami, tak nebola to len moja práca a práca pána 

poslanca, ale ja by som sa hlavne poďakovala tuná poslaneckému zboru, ktorý schvaľuje rozpočet, 

lebo pokiaľ to nie je zahrnuté v rozpočte resp. keď to raz poslanecký zbor neschváli, tak to nebude. 

Máme aj tento rok to zahrnuté v rozpočte, v bežných výdavkoch, len bohužiaľ tie bežné príjmy 

nie sú na takej úrovni  vďaka výpadku podielových daní ako sme predpokladali, takže nie sme si 

istí, že či tento rok budeme vedieť realizovať rekonštrukciu týchto medzigarážových schodísk. Ale 

máme za to, aby sa v nej pokračovalo. Čo sa týka územného plánu, boli ste tu, bola som tu aj aj. 

Treba pripomienkovať, treba sa stále ozývať tým, ktorí robia ten územný plán, mi ako mestská 

časť tak isto môžeme podať podnet, či nám tam chýba bezbariérovosť, ale aj na internetovej 

stránke je www.planprekosice.sk krásne sa tam sa dajú napísať pripomienky. A ku zahusťovaniu 

dopravy z mojej strany sa tam vyjadruje dopravný inšpektorát, ktorý dáva odborné stanoviská, 

môžeme takisto aj mestská časť  sa ku tomu vyjadriť, ale ja si myslím, a mám za to, že ten dopravný 

inšpektorát je kvalifikovaný odbor na to, aby vedel vymerať, že koľko áut z tamadiaľ prejde, aká 

je priepustnosť k danému občanovi, resp. k jeho pripomienkam. Otváram rozpravu. Nech sa páči 

pán poslanec pán Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem za slovo pani starostka. Ja by som k tomu územnému plánu zóny povedal 

len toľko, to verejné prerokovanie, ktoré v súčasnosti prebieha a prebiehalo je preto  verejné, aby 

sa tu mohol vyjadriť ktokoľvek, čiže útvar hlavného architekta vlastne takto si to zvolil (túto 

taktiku a nežiadal len vyjadrenia od mestských častí, ale v podstate to verejne prerokováva s 

každou mestskou časťou a očakáva pripomienky verejnosti, čiže z môjho pohľadu je úplne jedno 

či danú pripomienku pošle poslanec, mestská časť alebo bežný občan, ktorý si to naštuduje.  Môj 

pohľad na vec, je to verejné prerokovanie. Ďalším krokom bude schvaľovanie na meste mestskými 

poslancami ešte vždy sa cez mestských poslancov dá v podstate vložiť niečo ako pripomienka pred 

schvaľovaním, takže ešte vždy aj po tom 30.9. sú nejaké možnosti z môjho pohľadu asi toľko." 

starostka: "Ďakujem pekne. Nech sa páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: "Ďakujem pekne za slovo. Ďakujem pánom za pripomienky je chvályhodné, že sa 

zaujímate o veci verejné. Ja by som reagoval na p. K.  a pri tejto príležitosti využil prítomnosť 

pána zástupcu Mestskej polície p. Pustu sa  k tomu vyjadriť, konkrétne ma zaujíma k tým 

kamiónom, ktoré v nočných hodinách jazdia do areálu Ferony.  Keďže tento problém tu je už viac 

rokov od pána K., osobne sme sa aj stretli k tejto téme a v podstate mestská časť funguje tak, že 

všetky žiadosti pošle na mesto a následne na dopravnú políciu, čo sa týka ohradenia značiek. 



Zápisnica zo 17. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 24.09.2024  Strana 8 z 25 
 
 

starček, ale nie naozaj ak  môžeme využiť prítomnosť p. Pustu a buď tie tvrdenia pána K.  potvrdiť 

alebo vyvrátiť, či tie kamióny tam naozaj stále jazdia, aj keď sú nahlásené, či tam tá polícia príde, 

už tam zrazu nie sú alebo to ten pracovník vrátnice naozaj takto robí, aj z Ferony tu boli na 

rokovaní, oni tvrdili, že všetko je v poriadku, tak aj by ste mohli pán Pusta pár slov k tomu. 

Ďakujem pekne.  

p. Pusta: "Vážená pani starostka, vážené miestne zastupiteľstvo. V krátkosti ulica Holubyho. Na 

ulici Holubyho plánujeme pravidelné hliadky už asi pomaly 3 roky, je tam takýto problém s tým 

to, že tam chodia nákladné autá po 22 hodine až do 5.hod. v niektorých prípadoch, nehovorím, že 

to je pravidelnosť, mali sme tam plánované kontroly pravidelne, tak isto aj s dopravnou políciou, 

boli tie kontroly rozložené na dopravnú políciu a na okresné riaditeľstvo Policajného zboru a tak 

isto na obvodné oddelenie Policajného zboru Košice-juh a tak isto aj Mestská polícia. V niektorých 

prípadoch boli zachytené kamióny, boli riešené v blokovom konaní, pokiaľ neboli ochotní zaplatiť 

blokovú pokutu bolo spracované oznámenie a išlo na okresný dopravný inšpektorát. Čiže, tento 

problém tam pretrváva. Nehovorím, že je to pravidelnosť, ale problém tam je.  Ak v krátkosti stačí 

toľko na úvod?“ 

p. Očkaják: "Ďakujem pekne pán Pusta, čo sa týka tejto problematiky p. Krempaský, môžem vás 

uistiť, že budeme na tom ako miestne zastupiteľstvo a Mestská časť Juh pracovať  a v zmysle 

legislatívy a všetkých zákonov vám odpovieme. Ďakujeme." 

starostka: "Čo sa týka k záverom stretnutia, ktoré bolo 12. 8. 2024 tak mestská časť juh opätovne 

požiadala mestskú políciu obvodné oddelenie Policajného zboru, takisto Krajský dopravný 

inšpektorát, poukázali sme na problém, z Krajského dopravného inšpektorátu to bolo postúpené 

na Okresné riaditeľstvo a tak ako pán Pusta sa už vyjadril, že kontroly aj naďalej prebiehajú v čase 

od 23. do 5. hodiny ráno a to isté sa nám vyjadrili aj z Obvodného oddelenia Policajného zboru z 

Južnej triedy. Čo sa týka kamerového zabezpečenia na Holubyho ulici, tak isto sme obdržali z 

mestskej polície list, kde boli uvedené podmienky, za akých je možné realizovať pripojenie 

bezpečnostnej kamery. Treba nám určiť bod, zabezpečiť napájací zdroj, zabezpečiť ukotvenie, 

pripojenia optického vlákna v zmysle technických požiadaviek, vyčleniť finančné prostriedky na 

úhradu za prenos, vyčleniť finančné prostriedky na úhradu za spotrebovanú elektrickú energiu, 

vyčleniť finančné prostriedky na zakúpenie samotnej kamery. Do roku 2022 náklad samotný na 

kameru bol okolo 1.200 EUR, treba rátať aj za náklady za spotrebovanú energiu. Oslovili sme aj 

spoločnosť Antik, že či je vôbec optická sieť v danej ulici a či vieme takúto kameru na danej ulici 

zriadiť. Nedostali sme oficiálnu odpoveď zatiaľ od Antiku. Keď budeme mať oficiálnu odpoveď, 

pracujeme na tom, máme záujem, aby sa tento problém vyriešil. Nemáme to v rozpočte finančne 

kryté, nemáme to ani v rozpočte na rok 2024. Môžeme to dať do návrhu  do roku 2025, pokiaľ 

samotní poslanci budú s tým súhlasiť. Dáme si pracovné stretnutie s poslancami a dohodneme sa, 

že čo zapracujeme do rozpočtu na rok 2025, teraz si myslím, že to nebude reálne, resp. môžeme 

sa o tom porozprávať, ale neviem, aký budú mať na to názor poslanci, lebo situácia v celej mestskej 

časti je podľa mňa vážna, a ja si myslím, že každý jeden poslanec by mal záujem na svojej celej 

ulici mať takúto kameru. Otváram rozpravu ku občanovi číslo 2. Pokiaľ sa do rozpravy nikto 
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nehlási uzatváram rozpravu. Ďakujeme veľmi pekne občanom za záujem o našu mestskú časť. 

Prechádzame ku k bodu číslo 3.“  

K bodu č. 3: Správa o výsledkoch kontroly 4/2024 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Bodom číslo 3 je Správa o výsledkoch kontroly 4/2024. Nech sa páči, dávam slovo p. 

kontrolórke."  

kontrolórka MČ: "Ďakujem za slovo pani starostka, Takže za obdobie od 15. miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 25.6.2024 Na základe uznesenia č. 109. písm. B/ schváleného na 15. 

zasadnutí Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh konaného dňa 25.06.2024 v 

zmysle § 18f ods.1 písm. b.) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov boli kontrolórkou vykonané nasledovné kontroly - 1. 

Kontrola zverejňovania zmlúv za rok 2023 od sumy 1 €. Táto kontrola bola ukončená  16. 9. 2024. 

Danej kontrole predchádzal návrh správy o výsledkoch kontroly, ktorý bol 15. 8. 2024 spracovaný, 

následne bol predostretý pani starostke, ktorá mala na základe zák. 357  z roku 2015 možnosť 

podať námietky. Námietky boli zapracované do správy, predpokladám, že ste si to všimli. 

Konštatujem, že zmluvy boli výberovým spôsobom prekontrolované a v čase ukončenia kontroly 

boli do správy uvedené nasledovné nedostatky. Za najzávažnejšie považujem absenciu základnej 

finančnej kontroly v prípade jednej zmluvy, ktorá sa týkala Základnej školy Požiarnická 3, zmluva 

o výpožičke č. 24 6 20 23. Potom išlo o nedodržanie termínu za zverejnenie zmluvy v zákonom 

stanovenej lehote, vychádzala som z dátumu, ktorý bol uvedený v zmluve,  ktorá mi bola 

predostretá ako originál ku kontrole. Konkrétne s dátumom 14. 3. 2023. Ešte jedna taká drobnosť 

nezverejnenie zmluvy na digitálnom meste, ale na centrálnom registri zmlúv zmluva zverejnená 

bola. Taktiež za nedostatok považujem aj to, že pri dosť veľkom počte zmlúv nebola uvedená 

hodnota, na ktorú bola zmluva uzatvorená, to sme si tiež vykomunikovali  a v závere toho dám do 

pozornosti, taktiež súčasťou kontroly bol zistený väčší počet formálnych nedostatkov a tieto 

nedostatky boli počas kontroly odstránené. 2. kontrola bola na kontrolu tvorby a čerpanie 

sociálneho fondu za roky 22 a 23 na miestnom úrade mestskej časti Košice, ktorá bola ukončená 

18. 9. 24 kontrolné zistenie bolo to, že v rámci kolektívnej zmluvy  nebol zverejnený dodatok číslo 

3 a tým nenadobudol účinnosť. Odporúčam, aby sa mestská časť takýmto nedostatkom do 

budúcnosti vyhla a už aby sa neopakovali, takže toto bola 2. kontrola.  A v závere, ako mi to 

vyplýva z môjho plánu kontrolnej činnosti - tretia kontrola zameraná na vybavovanie podnetov 

občana, v súlade so zákonom 54 v roku 2019 o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti 

- táto kontrola vykoná nebola, z dôvodu neprijatia žiadneho oznámenia. Tieto správy boli Vám 

doručené, v prípade ak máte nejaké otázky nech sa páči. Ak nebudú, ja budem trošku pokračovať, 

ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne pani kontrolórka, otváram rozpravu k danému bodu. Ukončujem 

rozpravu a ešte pani kontrolórka si požiadala o slovo, tak nech sa páči."  
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kontrolórka: "Ďakujem pekne za slovo. V rámci svojej kontrolnej činnosti som dostala dňa 

20.8.2024 podnet od pána poslanca Knapa, v rámci ktorého ma žiadal prešetrenie, či nedošlo k 

zneužitiu  finančných prostriedkov pri porušovaní správy cudzieho majetku, konkrétne narážal na 

motorové vozidlo piaggo, ktoré je majetkom mestskej časti Košice juh. Pokúsim sa  v krátkosti to 

celé nejako zhrnúť. Daný podnet som si osvojila a potom ako som Vám odovzdala svoju správu, 

tak som si vyžiadala od mestskej časti potrebné dokumenty, no ale aby som išla pekne po poriadku. 

Prešla som si dané motorové vozidlo, malo byť vyradené, lebo sa zakúpilo nové.  Ale na základe 

rozhodnutia starostky v rámci porád, ktoré pani starostka má sa rozhodli uvažovať nad tým, či sa 

dané motorové vozidlo nedá ešte využiť s čo najmenšími nákladmi. Požiadala dotyčnú osobu, 

konkrétne ved. odd. výstavby, aby sa danou problematikou začala zaoberať  a zistila  v akej relácii 

by sa dala uskutočniť daná oprava. Táto požiadavka bola zadaná 21. 1. 2024. Nebudem tu 

konkrétne licitovať týždeň za týždňom ako daný stav prebiehal  a zistilo sa, že v určitom čase 

našiel sa servis, ktorý boli ochotný dané auto dať do stavu, aby mohlo byť užívania schopné. 

Dohodli sa, že suma vyčlenená to bude  1000 €, bolo to potom schválené aj v rámci rozpočtu do 

ktorého to bolo zahrnuté, čakalo sa predpokladám aj na odobrenie poslaneckých klubov, aspoň tak 

som to vyčítala zo záznamov z porád. A potom začiatkom leta bolo auto presunuté do servisu , 

následne načo bola vypracovaná objednávka súčasťou ktorej bola aj základná finančná kontrola. 

Oprava bola vyčíslená na 1852, 37 €, táto objednávka bola vystavená 24.7.2024 a potom bola 

faktúra prijatá 26.7.2024 na danú sumu, ktorá bola v objednávke a uhradená bola  dňa 31. 7. 2024. 

Tieto veci sú zverejnené a sú dostupné, takže každý z Vás si to môže pozrieť. Následne súčasťou 

toho bolo aj vykonanie STK a emisnej kontroly. Taktiež objednávka v tomto prípade bola 

vystavená 25.7.2024 v hodnote 89,90  a potom na základe výdavkového pokladničného dokladu 

bola uhradená. Súčasťou toho celého, táto žiadosť spočívala v tom, že pán poslanec si na základe 

211 vyžiadal ďalšie informácie, MČ mu zodpovedala a mám za to, že dané auto je majetkom 

mestskej časti, čiže nešlo o nejaké porušenie správy cudzieho majetku. Ak by mal niekto k danej 

veci nejaké ďalšie otázky, alebo by ste chceli nejakú hlbšiu kontrolu prosím dajte mi o tom vedieť. 

Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujeme pani kontrolórke nech sa páči otváram ešte ku tomu rozpravu, pokiaľ by 

mal niekto záujem. Pokiaľ nie,  uzatvára rozpravu k bodu číslo 3 a prosím o prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Správu o výsledkoch kontrol číslo 4/2024."  

starostka: "Nech páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 3. 

Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2024 - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 



Zápisnica zo 17. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 24.09.2024  Strana 11 z 25 
 
 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 

 

starostka: "Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 4: Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 25.06.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom je Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení miestneho 

zastupiteľstva a miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 25. 6. 2024. Vyhodnotenie plnenia uznesení uložených miestnym 

zastupiteľstvom je spracované v písomnej forme. Otváram prípadnú rozpravu k danému bodu. 

Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu predsedom komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení miestneho 

zastupiteľstva a miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 25. 6. 2024."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 4. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

konaného dňa 25.06.2024 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 

 

starostka: "Za 8, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 5: Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 15. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 25.06.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, pristúpime k bodu číslo 5 a tým je Správa o 

činnosti miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 15. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 25. 6. 2024. Poukazujem na obsah v predloženej správe. Má niekto 
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pripomienky alebo otázky k predloženej správe?  Pokiaľ nie,  poprosím o prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie, nech sa páči.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje správu o činnosti miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 15. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 25. 6. 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 6 

Číslo bodu: 5. 

Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 15. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 25.06.2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 

 

starostka: "Za 8, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 6: Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v 

roku 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 6 a tým je Informácia o 1. úprave pracovného rozpočtu 

mestskej časti Košice-juh v roku 2024. Poukazujem na dôvodovú správu, kde je táto úprava 

podrobne popísaná. Okrem formálnych presunov či navýšenia bežných príjmov z vlastnej činnosti 

resp. príjmov z titulu dobropisov, refundácií či vratiek a v rovnakom rozsahu aj navýšenie bežných 

výdavkov, sa úpravy rozpočtu týkali napríklad aj účelových finančných prostriedkov z Ministerstva 

vnútra SR v súvislosti s voľbami do Európskeho parlamentu, z nadácie Pontis pre ZOS, finančných 

darov od partnerov. Materiál bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho 

zastupiteľstva a v miestnej rade, ktoré ho odporúčali bez pripomienok predložiť na schválenie na 

najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Otváram k danému bodu rozpravu. Uzatváram 

rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-

Juh v roku 2024.“  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

 

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 6. 
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Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 

starostka: "Za 8, proti 0,  zdržalo sa  0, konštatujem tento návrh prijatý bol.“  

 

K bodu č. 7: Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh                  

k 30. 06. 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "7. bodom rokovania je Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice-Juh k 30. 6. 2024. Monitorovacia správa je spracovaná v zmysle § 12 zákona 

č. 583/2004 Zb. zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy pozostáva z dvoch častí 

finančného plnenia a programového plnenia rozpočtu. Rozpočet Mestskej časti Košice-juh bol 

schválený uznesením miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh číslo 105 zo dňa 21. 5. 

2024 a následne upravený zmenou rozpočtu schválenou mnou ako starostkou k 28. 06. 2024. 

Celkový priebežný výsledok hospodárenia (vrátane finančných operácií) za sledované obdobie je 

záporný a predstavuje sumu  -63 131,24 €. Tento stav vznikol aj z dôvodu, že v mesiaci jún mesto 

Košice nepoukázalo účelový transfer vo výške 42 tis. eur na opatrovateľskú službu. Materiál bol 

prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej rade, ktoré ho 

odporúčali bez výhrad predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. 

Otváram k danému materiálu rozpravu. Nech sa páči. Uzatváram rozpravu a poprosím o 

prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Monitorovaciu správu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-

Juh k 30. júnu 2024." 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči, hlasujte."   

Číslo hlasovania: 8 

Číslo bodu: 7. 

Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh k 30. 06. 2024 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 
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starostka: "Za 8, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“  

K bodu č. 8: Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh v roku 

2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 8 dnešného rokovania  je Návrh na 

úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh. Cieľom predkladaného návrhu na 

úpravu je v rámci schválených kapitálových výdavkov zameniť výdavky z obstarania kapitálových 

aktív na kapitálové transfery v rámci verejnej správy a to pre mesto Košice so zachovaním zdroja 

financovania z poplatku za rozvoj. Táto úprava nemá vplyv na celkovú výšku príjmov a výdavkov 

schváleného rozpočtu. Finančné prostriedky v rámci kapitálového transferu budú poukázané mestu 

Košice po predložení vyúčtovania formou faktúr a iných daňových dokladov, ktoré mesto Košice 

predloží najneskôr do 16. 12. 2024. 

Materiál bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva a v miestnej 

rade, ktoré ho odporúčali bez pripomienok predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva. Otváram rozpravu, uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh Miestne zastupiteľstvo MČ 

Košice – Juh podľa platných právnych predpisov schvaľuje 

  

A) poskytnutie kapitálového transferu pre mesto Košice z poplatku za rozvoj za účelom 

výstavby:  

zvýraznenia chodca na priechode pre chodcov v lokalite MČ Košice – Juh, Gemerská, 

priechod č. 8A, 8B, 8C vo výške 73 500,00 eur a  

doplnenia svetelných bodov v lokalite MČ Košice – Juh, verejné osvetlenie častí chodníka pre 

peších, Palárikova 2-10 vo výške 17 000,00 eur,  

 

ktoré budú poukázané mestu Košice po predložení vyúčtovania formou faktúr a iných 

daňových dokladov, ktoré mesto Košice predloží najneskôr do 16. 12. 2024.  

 

B) úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh v roku 2024 v časti 

kapitálového rozpočtu v zmysle predloženého návrhu.“ 

 

starostka: "Ďakujem a prosím o hlasovanie.“  

Číslo hlasovania: 9 

Číslo bodu: 8. 

Návrh na úpravu Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 2024 Poslanci 

miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 9: Zoznam realizovaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu 

Mestskej časti Košice- Juh na rok 2024 k 30.6.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším, v poradí bodom číslo 9 rokovania je Zoznam realizovaných kultúrno 

spoločensko-športových podujatí z rozpočtu mestskej časti Košice Juh na rok 2024 k 30. 6. 2024.  

Materiál predkladáme na základe uznesenia z 22. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice-Juh.  Nech sa páči otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie 

návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie zoznam realizovaných kultúrno spoločensko športových podujatí z 

rozpočtu mestskej časti Košice-juh k 30. 6. 2024.“ 

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 10 

Číslo bodu: 9. 

Zoznam realizovaných kultúrno- spoločensko- športových podujatí z rozpočtu Mestskej časti 

Košice- Juh na rok 2024 k 30.6.2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh  prijatý bol.“ 

K bodu č. 10: Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Občianskeho združenia 

USMEJ SA NA MŇA a ustanovenie jej podmienok 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "V poradí bodom č. 10 rokovania je návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na 

podporu občianskeho združenia usmej sa na mňa a ustanovenie jej podmienok. Všetky okolnosti 

a dôvody vyhlásenia dobrovoľnej zbierky na podporu občianskeho združenia usmej sa na mňa a 

ustanovenie jej podmienok priamo vyplývajú zo samotného materiálu. Otváram k danému bodu 

rozpravu. Do rozpravy sa nikto nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie."  
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov po a) vyhlasuje dobrovoľnú zbierku na podporu občianskeho združenia usmej sa na mňa 

a po b) ustanovuje podmienky dobrovoľnej zbierky."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.  

Číslo hlasovania: 11 

Číslo bodu: 10. 

Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Občianskeho združenia USMEJ SA 

NA MŇA a ustanovenie jej podmienok - 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8 

starostka: "Za 8, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, teším sa na tú zbierku predpokladám, že ten vianočný punč by 

mal byť 13. 12. 2024, pozývam Vás na neho.“ 

K bodu č. 11: Vyhodnotenie partnerskej spolupráce Mestskej časti Košice – Juh s XIII. 

obvodom mesta Budapešť za roky 2023-2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "V poradí bodom číslo 11 dnešného rokovania je Vyhodnotenie partnerskej spolupráce 

mestskej časti Košice-juh s obvodom XIII. mesta Budapešť za roky 2023 a 2024. Všetky 

podrobnosti o partnerskej spolupráce mestskej časti Košice-juh s obvodom 13 mesta v Budapešť 

za roky 2023 2024 sú uvedené v dôvodovej správe. Nech sa páči, otváram k danému materiálu 

rozpravu. Uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej 

komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie vyhodnotenie partnerskej spolupráce mestskej časti Košice-juh s 13. 

obvodom mesta Budapešť za roky 2023 a 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 12 

Číslo bodu: 11. 

Vyhodnotenie partnerskej spolupráce Mestskej časti Košice Juh s XIII. obvodom mesta 

Budapešť za roky 2023-2024 - 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Nehlasovali: 1 

Prítomní: 8  

starostka: "Za 8, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“  

K bodu č. 12: Informácie o realizácii projektu „Miestne občianske a preventívne služby                     

v Mestskej časti Košice –  Juh“ od 01.04.2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 12 rokovania a to je Informácia o realizácii projektu miestnej 

občianskej a preventívnej služby v mestskej časti Košice-juh od 1. 4. 2024. Na základe požiadavky 

pána poslanca Hlinku a pána poslanca Blanára vznesenej na 15. rokovaní miestneho zastupiteľstva 

predložiť na septembrové zastupiteľstvo informácie o miestnych občianskych a preventívnych 

službách v mestskej časti Košice-Juh od začiatku ich pôsobenia od 1. apríla 2024 boli spracované 

informácie o realizácii projektu miestne občianske a preventívne služby v Mestskej časti Košice-

Juh od 1. 4. 2024 a sú predložené na dnešné rokovanie miestneho zastupiteľstva. Na stôl sme Vám 

položili aj materiály, fotografie ako pôsobia tieto miestne občianske poriadkové služby. Sú pre 

našu mestskú časť veľmi potrebné a boli by sme radi keby to bolo možné a mali by sme ich viacej 

v našej mestskej časti. Tak isto by sme prijali aj terénnych sociálnych pracovníkov, ktorí by nám 

pomáhali v nelegálnych osadách. Otváram k danému bodu rozpravu. Nech sa páči pán poslanec 

Hlinka.“ 

 p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka. Taktiež chcem poďakovať za 

vypracovanie tejto správy. Myslím si, že to dalo taký detailný prehľad o aktivitách našich 

miestnych poriadkových služieb. V podstate sa tam uvádza, kde všade hliadkujú v rámci nášho 

obvodu. Prípadne mohli by ste ešte doplniť a akým spôsobom im je zadeľovaná lokalita pre daný 

deň, keďže tých miest bolo vymenovaných mnoho. Vyberá sa to podľa aktuálnej potreby alebo 

nejaký vzorec alebo podľa čoho sa to uskutočňuje. Ďakujem."  

starostka: "Áno, máme jedného zamestnanca,  dvoch zamestnancov, ktorí ich viac-menej 

koordinujú podľa aktuálnej potreby ako ste povedali majú aj nejaký program denný, kde by sa 

mali nachádzať, ráno je to po väčšine na priechodoch pre chodcov, usmerňujú dopravu keď deti 

idú do školy. V priebehu dňa sa poväčšine nachádzajú v osadách alebo v kritických oblastiach a 

to na sídlisku Železníky, na Fejovej ulici, Palárikova, Rosná, na  Holubyho ulici pri železničnej 

trati. Nech sa páči pán poslanec Breicha."  

p. Breicha: "Ďakujem pekne za slovo. Tiež premostím ku kolegovi, alebo teda k jeho názoru, že 

chválim a je to vidno aj na ulici a na cestách atď. Možno len taká  poznámka, spomínali ste pani 

starostka, že by sme ich chceli viac, neviem, či to máme zanalizované, neviem, ako by sme  mohli 

z našej pozície alebo ako mestskej časti na to zatlačiť alebo akým smerom predpokladám že to je 

nejaká výzva z eurofondov alebo niečo obdobné.  Či tu vieme možno aj do nejakého ďalšieho či 

už programovacieho u alebo ďalších výziev a akým spôsobom možno plánujeme naozaj my byť 

aktívny v tejto sfére. Nečakám odpoveď teraz, beží  som nejakým spôsobom, ale do budúcna, či 
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sa možno vieme nejako pričiniť možno poslanecký zbor atď. či nás viete. Ak je to potrebné 

samozrejme do toho  nás nejakým spôsobom zapojiť, kľudne, pohybujeme sa v nejakých sférach 

,aby sme si mohli takto vypomôcť. Ďakujem."  

starostka: "Bohužiaľ momentálne to závisí od podmienok projektu. Možno v budúcnosti pokiaľ 

nebudeme eliminovať tieto osady a budeme mať väčší počet osadníkov, čo by sme boli neradi, 

neprispôsobivých občanov a vtedy by nám prislúchal aj väčší počet týchto pracovníkov, ale ja 

pevne verím, že na základe toho, že máme tých pracovníkov tak nám pomáhajú aj v tom, že keď 

niekto stavia nelegálne osídlenie tak hneď pošlú tam políciu, stavebný úrad a hneď sa to rieši. Že 

sa snažíme aj týmto smerom pôsobiť a v budúcnosti žiadame aj tých terénnych sociálnych 

pracovníkov, že či cez ministerstvo alebo cez rôzne inštitúcie. Pokiaľ sa do rozpravy nikto nehlási 

poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informácie o realizácii projektu miestne občianske a preventívne 

služby v mestskej časti Košice-juh od 1. 4. 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 13 

Číslo bodu: 12. 

Informácie o realizácii projektu „Miestne občianske a preventívne služby v Mestskej časti Košice 

Juh“ od 01.04.2024 - 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 13: Informácia o zmene č. 27, č. 28, č. 29 a č. 30 Organizačného poriadku 

Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Bodom číslo 13 rokovania je  Informácia o zmene číslo 27, číslo 28, číslo 29 a číslo 

30 Organizačného poriadku Miestneho úradu mestskej časti Košice-juh. Využila som svoje 

oprávnenie v zmysle príslušných právnych predpisov a rozhodla som o zmene číslo 27, 28 29, 30 

Organizačného poriadku Miestneho úradu mestskej časti Košice-juh. Poukazujem na obsah 

informácie a otváram rozpravu. Nech sa páči pán poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ: „Ďakujem veľmi pekne za slovo pani starostka, kolegyne, kolegovia, 

ctení hostia k tomuto bodu programu mám niekoľko svojich výhrad. Niektoré z nich som tlmočil 
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už aj na miestnej rade, aby som povedal v podstate, čo z miestnej rady bolo predložené, nebolo 

predložené. Bola vyčíslená 30. zmena úpravy rozpočtu koľko nás v podstate výjde šetrenie peňazí, 

čiže ďakujem veľmi pekne za túto informáciu. Určite pre nás poslancov do budúcna je to podstatná 

informácia vzhľadom na to, že za chvíľku budeme tvoriť rozpočet na budúci rok, aby sme vedeli, 

čiže za toto veľmi pekne ďakujem, toto bolo doplnené prosil som o schému starej a novej 

organizačnej štruktúry, bohužiaľ  stará nebola, čiže, že nová mi prišla, za toto tiež ďakujem. 

Budem mať aj preto niektoré otázky, ak si dobre pamätám organizačnú štruktúru úradu aká tu bola 

ešte pred tým, keďže som tu už pár rokov poslancom a nejaké a informácie som si dohliadal z 

predchádzajúcich zastupiteľstiev, ktoré nám boli doposielané. Ak nie, tak, ale bude mať v tomto 

bode niekoľko otázok. Čiže môže sa zodpovedať. V prvom rade k 27. a 28. úprave tam som sa 

vyjadril aj na miestnej rade, tu to aj kolegom zopakujem je to predkladané vyše rok dozadu, takže 

tam som poprosil, aby tieto organizačné zmeny boli čím skôr predkladané na miestne 

zastupiteľstvo, čiže k tým sa nevyjadrujem 27 28.  29 a 30 boli urobené v jeden deň. Áno to je taká 

trošku moja polemika nad tým, že v jeden deň urobiť 2 organizačné zmeny za mňa dosť nešťastné, 

nevidím dôvod v podstate na zrušenie oddelenia, ktoré bolo rovno poviem jedným z kľúčových 

oddelení v rámci organizačnej štruktúry Miestneho úradu, zastrešovalo aj najviac činností a agend 

Miestneho úradu a počtom administratívnych zamestnancov bolo asi najväčšie, keď mám dobré, 

predpokladám, že tam bolo okolo vyše 11 zamestnancov. Podľa môjho názoru s touto 

organizačnou zmenou rozhodne  úrad potrebuje funkciu právnika, 1 právnik v osobe pani 

prednostky si nemyslím, že bude postačovať tomuto miestnemu úradu. Ďalej potom bolo tam 

zrušenie polovičného úväzku funkčného miesta sekretariát prednostu. Zaujímavé, že prichádza v 

čase, keď sa obsadila funkcia prednostu. Kým bola voľná  pozícia nebola obsadená funkcia 

prednostu bolo v organizačnej štruktúre aj toto miesto. Je to správne rozhodnutie momentálne 

robiť takúto zmenu ? Za mňa otázka. Ako som spomínal, tak 29. zmena bola urobená, že všetky 

kompetencie sa presúvajú na oddelenie organizačno právne a tridsiatou zmenou bolo organizačno 

právne zrušené. Tiež dávam do pléna, že také, že o tom, kto bude a v akom rozsahu bude 

zabezpečovať tieto činnosti nie je ani zmienka. Nedoplnila sa ani príloha číslo 2 náplň činnosti 

oddelení, ani ustanovenie organizačného poriadku o prednostovi.  Čiže, že toto, je tam len 

spomenuté, že prechádza to do riadiacej funkcie prednostu, ale tam ešte treba náplň činnosti 

jednotlivých oddelení, aby to bolo. Potom ešte,  žiadal som na miestnej rade, aby nám bola 

poslancom predložená aj tá stará organizačná štruktúra, ktorá nebola predložená. Dostali sme 

novú. Preto, keď si dobre pamätám a mal som dobré materiály predchádzajúce a pozrel som sa 

správne, záhadné mi prišlo, že jedna pracovná pozícia je rozšírená  a doplnené uznesenie a dokonca 

z polovičného úväzku je tam prehodený momentálne v novej organizačnej štruktúre na celý úväzok 

bez organizačnej zmeny v podstate my sme o tom zatiaľ nedostali informáciu a keďže tento 

organizačný poriadok nám bol poslaný a je platný od 1. 8. tak si myslím, že nie je to kompletne 

spracované. Mohol by som ešte aj u niektorých ďalších akože pracovných pozíciách akože niečo 

povedať, ale to by sme tu boli aj na dlho. Niektoré som už naznačil aj na miestnej rade. Takže, asi 

toľko za mňa a preto v tomto bode ja sa určite zdržím hlasovania, lebo mne to nie je dostatočne 
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vysvetlené a ja len pevne verím a dúfam, že za pár mesiacov nebudeme znovu vytvárať zrušené 

oddelenie a v podstate aj funkčné miesta. Ďakujem veľmi pekne."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec. Myslím, že tieto organizačné zmeny sú v kompetencii 

starostky a vedúcich zamestnancov, aby rozhodli, že ako má úrad fungovať, ako funguje, 

nefunguje a momentálne dochádza aj k šetreniu, keďže sme niektoré pracovné miesta zrušili a na 

viac vám odpovie pani prednostka."  

prednostka: "Ďakujem za slovo. Áno, toto priznám sa, že som nepostrehla, že mám Vám poslať 

aj tú predchádzajúcu štruktúru, pošleme, neviem či chcete všetky tie predchádzajúce vlastne, lebo 

bolo ich tam viacej. Pred touto ? To pošleme. Áno, tak ako ste povedali boli urobené organizačné 

zmeny, takto sme to vlastne vyhodnotili momentálne pri momentálnej situácii aká tu panuje na 

úrade, že takto to bude asi najvhodnejšie urobiť z hľadiska vlastne tej organizácie práce. Áno, 

uvidíme do budúcna vlastne ako sa vyvinie situácia, lebo máte pravdu, že pravdepodobne možno 

ten 1 právnik tu bude málo, uvidíme, budeme to riešiť, tak ako aj pani starostka povedala 

prebiehajú aj šetriace opatrenia, čiže aj toto bol primárne dôvod toho celého. K tej pozícii, ktorú 

ste avízovali, resp. ste spomínali ten 1/2 prednostu, tam už vlastne predchádzajúci  zamestnanec 

pán Zimmermann, on zabezpečoval úpravu v podstate týchto pozícií dá sa povedať. Vzhľadom k 

tomu, že teda prednosta tu nebol, tak síce tieto pozície tu boli nemalo to žiaden dopad ani na 

rozpočet, lebo  rátalo sa aj s jednou aj s druhou, ale vlastne danému zamestnancovi bola upravená 

pracovná náplň, čiže boli mu rozšírené, doplnené ďalšie teda pracovné úlohy, ktoré sa týkali 

oddelenia organizačného právneho a momentálne sa stále aj týkajú. Čiže, tam ja nejako nevidím 

problém v podstate len došlo k zjednoteniu tej pozície referent pre volené orgány a pre osobitné 

úlohy oddelenia  a vlastne toho prednostu. Áno, tak ako ste tiež spomenuli nebol prednosta bola 

pozícia, v podstate  len  nedošlo nejakým spôsobom, k zosúladeniu dá sa povedať toto je len 

zosúladenie toho faktického stavu, ktorý prebehol tým, že sa do tej pracovnej náplne vložili ďalšie 

úlohy pre danú pozíciu. Áno, do budúcna uvidíme ako to bude fungovať, a pravdepodobne možno 

sa vôbec nebude vytvárať tá pozícia na novo ale opäť sa možno vytvorí náplňou práce náplňou 

práce pre jednotlivých zamestnancov.  Lebo momentálne to vlastne celé ešte rozbiehame, čiže 

zisťujeme, čo potrebujeme, aké úlohy atď., čiže zatiaľ je to ešte otvorené, resp. uvidíme do konca 

roka, čo všetko vybehne a prípadne aké nové pracovné úlohy a činnosti vyvstanú vlastne. Čiže to 

je k tomu to. V podstate tou 28ičkou bolo to takto urobené, že naraz, lebo priznám sa, že zostalo 

to na mne, čiže takto nejako to akože na poslednú chvíľu som to dávala dokopy, čiže tam už viac-

menej išlo o tú faktickú úpravu tých daných dokumentov v konečnom dôsledku pri tej 29tke. 30 

bola, tam vieme o čo išlo, to oddelenie sa rušilo a už asi ďalšie, neviem, ktoré ste mali na mysli, 

keď ešte niečo máte tak...Takže to je za mňa tým pádom všetko." 

 starostka: "Dva roky pracovať bez prednostu je veľmi náročné, takže som veľmi rada, že mám 

pani prednostku. Nech sa páči pán poslanec ešte." 

p, Bernát: "Ďakujem, ja len v stručnosti, pani starostka len na vás, ja som nikdy v živote 

nepovedal, ani na miestnej rade ani tu na že nemáte oprávnenie robiť organizačnú štruktúru a na 



Zápisnica zo 17. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 24.09.2024  Strana 21 z 25 
 
 

zmenu podľa seba ako uznáte ja len konštatujem, čo si ja myslím a ako vidím, že sú niektoré 

nedostatky a kde vznikli, takže ja to len upozorňujem na to, aby do budúcna sme si dávali pozor 

na tieto veci ďakujem veľmi pekne ja nehovorím o obsadenosti, o menách, ani o nikom,"   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, rada Vás privítam v mojej kancelárii, keď budete 

mať nejaké návrhy kľudne sa môžeme porozprávať. Pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, uzatváram 

rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o zmene číslo 27 28 29 a 30 Organizačného poriadku 

Miestneho úradu mestskej časti Košice-Juh."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 14 

Číslo bodu: 13. 

Informácia o zmene č. 27, č. 28, č. 29 a č. 30 Organizačného poriadku Miestneho úradu 

Mestskej časti Košice Juh 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržali sa: 4 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: "Za 5 proti 0, zdržalo sa 4, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 14: Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za I. polrok 2024 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom číslo 14 programu rokovania a tým je Informácia o poskytnutí 

údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám za 1. polrok 2024, ktorá je 

predkladaná na miestne zastupiteľstvo v polročných  intervaloch na základe uznesenia číslo 86/A 

schváleného na 14. zasadnutí miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh dňa 27. 1. 2001. 

Poukazuje na obsah informácií a otváram rozpravu, nech sa páči. Uzatváram rozpravu a poprosím 

o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o poskytnutí údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za 1. polrok 2024."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 15 

Číslo bodu: 14. 
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Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za I. 

polrok 2024  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 9 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 15: Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 15, ktorým sú interpelácie poslancov podľa ustanovenia § 25 

ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení rada by som pripomenula, že poďme uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa čl. 13 ods. 1 rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju interpeláciu 

ústne alebo podáva písomne.  Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. Nech sa 

páči, pán poslanec Breicha."  

p. Breicha: "Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel opýtať ohľadne jedného projektu, ktorý 

mal byť týkať sa osvetlenia  na Palárikovej 9-11, viem, že tam bol problém s pozemkom, ktorý bol 

niekde mimo toho, resp. v rámci  tých káblov a pod. ešte za p. Horákovej som evidoval túto vec, 

a chcel by som sa opýtať , či je na tom nejaký up date ? Zase sa blížime do toho nešťastného 

obdobia roka, keď bude už tma po 4. alebo pól 4 možno a v podstate máme tam takú istú tmu ako 

sme mali  aj pred rokom zase platíme za parkovné a neviem čo sa to nabaľujú tieto veci, ľudia sa 

zase pýtajú  na to isté a ja by som sa chcel opýtať a prípadne premostiť lebo viem, že sme riešili 

nejaké tie solárne svietidlá niekde Južná trieda, Oštepová nechcem byť úplne presný, lebo si to 

nepamätám a tam sme spomínali, že teda ak sa tam mal robiť iný projekt, čo tiež bolo spojené s 

osvetlením, ťe sa tam osadia riadne elektricky napájané svietidlá, tak chcel som len premostiť k 

tomu, že či nie je možnosť použiť tieto solárne u nás, ak je problém s pozemkami a pod. U nás 

som bol vlastne  na spoločenstve vlastníkov bytov, uvítali by akúkoľvek verziu, aj keby to malo 

svietiť len do 01.00 do 02.00  v noci, čiže toto nie je problém, len je tam proste čierno čierna tma 

a hlavne teraz v zime to bude problém. Keďže narážam na zimu a horšie počasie tiež by som sa 

chcel opýtať ako sa plánuje zimná údržba, viem, že to rieši mesto ale spomínali sme v minulosti a 

myli sme, aj ja som nosil lopatu keď nasnežilo, ale podstate, že či z pohľadu mestskej časti sa nad 

tým niečo uvažuje možnú o aktivačných činnostiach atď. Posypový materiál, neviem proste, máme 

zariadenia sociálnych služieb atď,  či je na toto pamätané, resp. či je taká podpora z mesta, že 

proste nemusíme na to myslieť a všetko bude v poriadku, lebo niekedy ako nám nasnežilo a bolo 

toho viac, tak to tak bohužiaľ nebolo. Nehovorím teraz o nejakej kalamite, ale keď niečo proste zo 
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dňa na deň udrelo. Ďakujem pekne." starostka: "Čo sa týka solárnych osvetlení na Palárikovej 9 

11 v od mesta nemáme žiadne stanovisko. Teraz sme riešili ten finančný transfer na solárne 

osvetlenie 2-10, tam by som bola rada keby to bolo hotové a 9 11 momentálne nemám žiadne 

stanovisko tak ako som spomenula od mesta a pokiaľ sa dohodnete poslanecké kluby, aby zvyšné 

financie na solárne osvetlenia boli zadelené na Palárikovu 9 - 11 ja s tým nebudem mať problém. 

Takže je to len na Vás poslancoch.  Budem rada, keď sa využijú finančné prostriedky aj tam 

poprípade, keď sa navýšia zdroje z poplatku za rozvoj a zakúpia sa do viacerých tmavých miest v 

mestskej časti takéto solárne osvetlenia. Samozrejme to podlieha všetkým procesom vybavovanie 

povolení, oznamovacie povinnosti a tak ďalej. Nech sa páči pani poslankyňa Mackaničová."  

p. Mackaničová: "Ďakujem pekne za slovo, vlastne nadviažem na kolegu, pretože tiež je moja 

interpelácia ohľadne verejného osvetlenia. Obyvatelia vnútrobloku Jantárová, Ludmanská 

Partizánska, Palárikova vlastne žiadajú, aby mestská časť podala podnet na správu mestskej zelene 

a tá, aby vykonala orez konárov stromov v okolí tých verejných osvetlení, pretože tie vlastne tienia 

a tým sa znižuje  bezpečnosť a vlastne nehovoriac o tom, že vlastne už tie svetlá sú tak staré, že 

oni ani nesvietia. Neviem, či ten orez vôbec pomôže, čiže možno na uváženie je, že aj výmena 

toho osvetlenia za moderné LED osvetlenie."  

starostka: "Požiadame, v celej mestskej časti by trebalo vymenil osvetlenie."  

p. Mackaničová: "Ale určite ten orez najprv, lebo to svetlo tam je, ale tam je taká tma."  

starostka: "Požiadame pani poslankyňa. Nech sa páči pán poslanec Očkaják." 

 p. Očkaják: "Ďakujem pekne. Ja by som na základe podnetu občanov podal interpeláciu 

zabezpečiť lepšiu čistotu v spolupráci aj s mestom Košice, Kosit-om a správou mestskej zelene -

ulice Južná trieda 9-19 a Fejova 2 až 12. Ďakujem pekne." 

starostka: "Večný problém na Fejovej s čistotou. Pokiaľ sa do bodu číslo 15 nikto nehlási, ďalším 

bodom číslom 16 je diskusia.“  

K bodu č. 16: Diskusia 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Milé poslankyne, poslanci, pozývam vás na pripravované akcie či na areáli, na 

športovo zábavnom areáli alebo v našom spoločensko relaxačnom centre alebo najbližšia brigáda, 

ktorá sa uskutoční dňa 26. 9. 2024 na Južnej triede od ôsmej hodiny ráno, bude tam maľovanie 

zábradlia, sadenie levandulí. Bude to na električkovej zastávke Stará nemocnica, chceme ten 

verejný priestor trošku zveľadiť. Následne kontrola čistoty verejného poriadku, uvítanie detí do 

života. V mesiaci október mesiac úcty k starším budeme mať rôzne akcie v spoločensko 

relaxačnom centre, takže rada Vás tam uvidím a myslím, že aj naši seniori. Nech sa páči pán 

poslanec Bernát.“  

p. Bernát: "Ďakujem, ja by som sa chcel poďakovať predpokladám, že som tak nerobil asi na 

poslednom zastupiteľstve, lebo ešte stavba prebiehala za osadenie zvodidiel pod Šibenou horou, 
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ktoré boli v podstate v katastrofálnom stave, určite oddelenie výstavby a asi aj mesto Košice ako 

zhotoviteľ tohto nového akože v podstate nejakého osadenia tých zvodidiel. Veľmi pekne 

ďakujem, lebo tie zvodidlá boli v katastrofálnom stave, čo som aj upozorňoval na zastupiteľstve, 

takže som rád, že bezpečnosť sa na tejto časti Rastislavovej ulici zlepšila. Ďakujem veľmi pekne."  

starostka: "Ku dnešnému dňu je tam veľmi krásna aj streetart-ová maľba, treba sa ísť tam pozrieť. 

Aj my ďakujeme mestu Košice. Aj vďaka kontrolným dňom sa to podarilo cez oddelenie výstavby 

a cez mesto Košice zhotoviť. Ešte pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: " Tak ďakujem pekne za slovo. Chcel by som poďakovať všetkým poslancom za 

príjemnú diskusiu. Ja by som len zareagoval na pána poslanca Bernáta. Trošku ma to prekvapilo, 

tá jeho reakcia na tú organizačnú štruktúru, keďže je dlhoročný poslanec, aj sám pracuje v mestskej 

časti a sám vie, ako to je niekedy náročné vyhovieť každému aj zamestnancom a nájsť tú súhru 

medzi starostom, starostkou a zamestnancami. A v podstate určite aj sám vie, že ak je tam nejaký 

nesúlad nejaký prienik medzi týmito dvoma tak tá zmena organizačnej štruktúry je jeden z 

nástrojov a na zabezpečenie chodu úradu, ak sa to použije, ak je niekto povedzme dlhodobo na 

PN, nie je to prospešné ani pre občanov, ani pre úrad. Vzhľadom na to, asi tá organizačná štruktúra, 

že starostka má právo, ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pekne, s faktickou poznámkou pán poslanec Bernát."  

p. Bernát: "Ďakujem za slovo, pán zástupca, áno, správne hovoríš pracujem na úrade, pracujem s 

otvorenými očami nie vždy organizačná štruktúra prinesie dobré veci, niekedy aj bez organizačnej 

štruktúry sú tie veci zlé a práve preto, že pracujem na úrade, tak vnímam veci, takže držím prsty, 

ja nehovorím, že nebolo na to právo alebo niečo. Vyhodnotíme to časom. Ďakujem. nechcem 

veľmi pekne. Pán poslanec Nagy."  

p. Nagy: "Ďakujem pekne pani starostka za slovo. Ja by som sa ešte chcel poďakovať touto cestou 

pánovi zástupcovi starostu za akciu, do ktorej sme boli spoluúčastní, bol to odpust v Kráľovnej 

pokoja, kde bola posviacka orgánu.  Zúčastnil sa aj on ako za mestskú časť a tak isto aj ja. Ďakujem 

pekne ešte raz."  

starostka: "Ďakujem pekne za takýto poznatok. Áno, v Kráľovnej pokoja máme nový orgán. Tí, 

ktorí ešte neboli na omši, všetkých ich tam pozývam. V budúcnosti by som bola veľmi rada, keby 

sme dali aj omšu za mestskú časť Košice-juh a za jej obyvateľov. Tak sa dohodneme na termíne a 

príde Vám pozvánka. Pokiaľ sa do diskusie už nikto nehlási, uzatváram aj tento bod a prejdeme k 

bodu číslo 17 a tým je záver.“ 

K bodu č. 17: Záver 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci, program dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva sme vyčerpali. Ďakujem vám za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. 

Karty poprosím vás odovzdajte nášmu informatikovi. Ďakujem." 
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 v.r. v.r. 

...................................................     ..................................................... 

JUDr. Ivana Bieleková                      Ing. Anna Súkeníková 

        prednostka                       starostka MČ Košice – Juh          

 

Overovatelia :  

Ing. Pavol Hlinka       

poslanec MZ :            v.r.   

  14.10.2024    ........................................................... 

Overil dňa : ......................... 

 

Mgr. Peter Múdry v.r. 

poslanec MZ :       ........................................................... 

  10.10.2024 

Overil dňa : ............................. 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 08.10.2024 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková  ............................................................. 


